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Eemland 18 september 2007 

Aan de cie WMC van de provincie Utrecht 

Leden van de cie WMC 

In januari 2006 hebben wij u geïnformeerd over de ontwikkelingen van een tweede kunstijsbaan in de 
provincie Utrecht. Inmiddels is er veel gebeurd en willen wij u  in uw cie. vergadering van 1 oktober 
a.s.informeren over de actuele stand van zaken opdat u zich betrokken weet bij de ontwikkelingen van 
de tweede kunstijsbaan in onze provincie.

De Amersfoortse gemeenteraad heeft unaniem gekozen voor een kunstijsbaan in combinatie met het 
aan te leggen zwembad in de wijk Vathorst. Niet onbelangrijk, de raad heeft daar ook 3 mio voor 
gereserveerd. 
Ook het college van Amersfoort heeft het plan een kunstijsbaan te realiseren omarmd en inmiddels 
een projectleider aangesteld 

De Stichting Kunstijsbaan Eemland werkt in nauw overleg met de gemeente aan de realisering van de 
ijsbaan. Dit heeft geleid tot een gezamenlijk comité van aanbeveling waarin naast sportprominenten 
ook gezaghebbende mensen uit het bedrijfsleven en het bestuur zitting hebben. 

In onze gesprekken krijgen wij steevast de vraag naar de haalbaarheid van de exploitatie en naar de 
consequenties voor de Vechtse Banen, op dit moment nog de enige kunstijsbaan in Utrecht. Niemand 
twijfelt aan nut en noodzaak van een tweede kunstijsbaan, wel klinkt aldoor de zorg voor deze twee 
punten. 
Om die reden hebben wij ons haalbaarheidsonderzoek nogmaals geijkt en hebben wij een aanvullend 
onderzoek laten doen naar de consequenties voor de exploitatie van kunstijsbaan De Vechtse Banen. 
Er zijn geen nadelige gevolgen voor de exploitatie van de Vechtse Banen. Het aantal schaatsers 
vooral in de recreatieve sfeer neemt sterk toe.  

Wij willen u dit 1 oktober presenteren uitmondend in een verzoek vanaf nu een samenwerking tussen 
de provincie en de gemeente Amersfoort te starten, leidend tot een tweede kunstijsvoorziening in de 
provincie. 

Met vriendelijke groet 



Rimmert Mulder 
Voorzitter SKE 
 


